

**YB SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**

**BAHAGIAN AUDIT DALAM**  
Menjalankan pengauditan melalui penilaian terhadap keberkesanan sistem Kawalan Dalam, Pematuhan kepada undang-undang, peraturan dan prosedur yang ditetapkan serta memastikan program dan aktiviti dilaksanakan secara berhemat, cekap dan berkesan.

**UNIT INTERGRITI**  
Melaksanakan tata tertib, tadbir urus, pembudayaan, penginstytuan dan pelaksanaan integriti organisasi, pematuhan undang-undang dilaksanakan, menegesan, mengesah dan mengambil tindakan ke atas aduan salah laku jenayah / pelanggaran tatakelakuan dan etika organisasi.

**UNIT PENGURUSAN BENCANA**  
Menyelaras laporan kaji cuaca dengan jabatan / agensi mengenai potensi risiko bencana serta mengurangkan impak bencana, merancang serta menyelaras keperluan logistic, menyediakan laporan dan menyelaras program dan kebajikan mangsa bencana

**BAHAGIAN KORPORAT**  
Menyelaras pengurusan aduan awam, pengurusan khidmat pelanggan, mesyuarat-mesyuarat utama PSUK Selangor, pengiktirafan dan pensijilan serta melaksanakan program-program pembudayaan inovasi dan komunikasi korporat Negeri Selangor dalam usaha memperkasakan kualiti penyampaian perkhidmatan.

**TSUK (PEMBANGUNAN)**

**TSUK (PENGURUSAN)**

**SEKSYEN MAKRO DAN PENSWASTAAN**  
Menyediakan dasar dan strategi ekonomi makro, menentukan hala tuju pembangunan ekonomi negeri, mentadbir pangkalan data ekonomi negeri, menyediakan maklumat geospasial bagi **State Geospatial Data Centre (SGDC)**, menyelaras projek-projek penswastaaan, mengawasi dan menyelaras pelaksanaan rancangan-rancangan / projek-projek infrastruktur dan kemudahan awam yang meliputi pengangkutan awam, pengurusan lebuhraya, pengurusan sisa pepejal dan pembersihan awam, pengurusan air serta telekomunikasi dan utility.

**SEKSYEN SEKTORAL**  
Merancang, menyelaras, melaksana dan memantau program-program serta aktiviti – aktiviti di bawah Jawatankuasa Tetap Kerajaan Prihatin, Pembasmian Kemiskinan, Kebajikan, Pembangunan Usahawan, Pemodalan Pertanian, Hal Ehwal Wanita, Belia dan Sukan, Pembangunan Luar Bandar, Kebajikan Pekerja Ladang dan ASB/ASW 2020 bagi meningkatkan sosio-ekonomi serta kesejahteraan rakyat Selangor.

**SEKSYEN PIHAK BERKUASA TEMPATAN**  
Mengawalselia dan menyelaras dasar-dasar Kerajaan Negeri dan Persekutuan berkaitan Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) bagi meningkatkan dan mengukuhkan Sistem Penyampaian Perkhidmatan PBT serta merancang, menyelaras, memantau dan melaksana program-program di bawah Jawatankuasa Tetap Pelancongan, Kesihatan, Alam Sekitar dan Teknologi Hijau, Kebudayaan, Pembangunan Kampung Baru, Hal Ehwal Pengguna, Hal Ehwal Selain Islam dan pengurusan Lesen Pelolong Negeri Selangor.

**SEKSYEN AGIHAN DAN PEMBANGUNAN**  
Menyedia, mengurus, mengagih dan memantau belanja pembangunan Kerajaan Negeri dan merancang, mengenalpasti dan memantau projek pembangunan negeri dan persekutuan.

**MITES**  
Menguruskan mesyuarat mingguan EXCO Majlis Tindakan Ekonomi Selangor, menyelaras kertas pembentangan mesyuarat dan memantau keputusan-keputusan.

**BAHAGIAN PENGURUSAN SUMBER MANUSIA**  
Menguruskan hal ehwal pembangunan organisasi, perkhidmatan, prestasi, kaunseling, pembangunan sumber manusia, peperiksaan jabatan, laluan kerjaya, biasiswa dan pinjaman serta program-program di bawah Jawatankuasa Tetap Pendidikan dan Pembangunan Modal Insan.

**UNIT MMKN**  
Menguruskan Mesyuarat Mingguan MMKN. Menguruskan hal ehwal perkhidmatan Ahli MMKN serta urusan berhubung pentadbiran Pejabat Ahli MMKN.

**BAHAGIAN TEKNOLOGI MAKLUMAT**  
Menguruskan pembangunan sistem aplikasi, infrastruktur ICT dan menyediakan latihan untuk meningkatkan mutu perkhidmatan.

**PEJABAT DEWAN NEGERI**  
Menguruskan Persidangan Dewan Negeri Selangor dan Mesyuarat Jawatankuasa Pilihan / Pilihan Khas selaras dengan Undang-Undang Tubuh Kerajaan Negeri Selangor 1959 dan Peraturan-Peraturan Tetap Dewan Negeri Selangor 1965 serta melaksana pemakaian Enakmen Anggota Pentadbiran dan Ahli Dewan Negeri (Saraan) 1980 dan keputusan Majlis Mesyuarat Kerajaan Negeri (MMKN) yang berkuatkuasa.

**PEJABAT MENTERI BESAR**  
Merancang dan memastikan segala urusan yang berkaitan dengan kuasa YAB Dato' Menteri Besar diatur dan dilaksanakan dengan sempurna dengan menepati kehendak undang-undang / peraturan serta meningkatkan usaha dalam menjalin hubungan dengan persefahaman di antara Menteri Besar dengan rakyat di Negeri Selangor.

**BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN**  
Mengurus, menyelia, memantau dan menyediakan perkara-perkara berkaitan pentadbiran am, kewangan, aset kerajaan negeri, penyelenggaraan bangunan, penguatkuasaan peraturan dan kawalan keselamatan, kenderaan rasmi pejabat, tempahan Rumah Rehat Kerajaan Negeri/Dewan Jubli Perak, permohonan menduduki rumah kuarters kerajaan negeri, hal ehwal pengurusan majlis dan protokol, urus setia Lembaga Pengampunan Negeri, Darjah/Bintang Kebesaran dan Pingat-pingat Negeri Selangor, sambutan Ulang Tahun Hari Keputeraan D.Y.M.M Sultan Selangor serta Perpustakaan Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Selangor.